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Protokoll 1/2015, § 114
fört vid telefonsammanträde med SMFF:s styrelse den 20 januari 2015

Närvarande:
Ingela Persson (ordförande), Robert Sundström (kassör), Roland Brebäck (VOElit), 
Ulf Höglin (suppleant) (§710).

Frånvarande med anmäld frånvaro:
Claes Wahlund (vice ordförande), Christer Malmesäter.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av mötesfunktionärer
Beslutades
att välja Ingela Persson till mötesordförande.
att välja Robert Sundström till mötessekreterare.
att välja Roland Brebäck att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

§ 3 Föredragningslista
Beslutades
att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 

§ 4 Föregående protokoll
Det konstaterades att höstens protokoll från 2014 änn ej publicerats.

Beslutades
att ge kassören i uppdrag att gå igenom de på webben publicerade och saknade 

protokollen.
att bordlägga frågan om protokoll 10/2015.

§ 5 Inkomna skrivelser

a) Från Thorvald Christensen om silvermedalj
Via skrivelse har en person nominerats för förbundets silvermedalj. Motiveringen är 
att personen ifråga genom en livslång gärning verkat inom modellflyget. Ingen 
ytterligare eller mer detaljerad motivering finns.

Beslutades
att be om en mer detaljerad beskrivning av vad personen åstadkommit för svenskt 

modellflyg.
att bordlägga frågan.



b) Avgång av ledamot
Vice ordföranden Claes Wahlund har skriftligen meddelat att han önskar lämna sitt 
uppdrag med omedelbar verkan.

Konstaterades
att valberedningen är informerad.

c) Översättning av ansvarsförsäkringsvillkoren på tyska
En skrivelse har inkommit där det påpekas att det kan vara bra med en översättning 
av försäkringsbrevet till tyska.

Styrelsen konstaterade att SMFF erhåller ett försäkringsbrev från försäkringsbolaget 
på engelska för att fungera som försäkringshandling vid resor utomlands. Det kunde 
även konstateras att försäkringsbolaget i dagsläget inte tillhandahåller en tysk 
översättning.

Beslutades
att tacka för synpunkten men att lämna frågan om översättning utan vidare åtgärd.

§ 6  Nya klubbar

a) Feringe Jetmodellflygklubb
Ansökan om anslutning av föreningen Feringe Modellflygklubb har inkommit. 
Ansökan saknar medlemsförteckning. Ansökan har granskats av Flygsportförbundets 
styrelse och kommer godkännas efter att en medlemsförteckning omfattande minst tio 
namn presenterats.

Beslutades
att yrka bifall på föreningens ansökan under förutsättning att Flygsportförbundets 

krav om minst tio medlemmar uppfylls.

§ 7 Ekonomi

a) Förbundets
Konstaterades
att registreringshastigheten hittills 2015 är något lägre än föregående år.

b) Elit
Det rapporterades att budgetarbete pågår.

c) Bredd
Ingen rapportering förelåg.

§ 8 Rapport bredd
Ingen rapportering förelåg.

§ 9 Rapport elit
Förberedelserna inför elithelgen 2122 februari på Bosön pågår.



§ 10 Rapport utbildningsansvarige
Beträffande Transportstyrelsens egelverk för hur modellflygplan skall framföras har 
det kunnat konstateras att referenserna till ”modellflygförbunden” har strukits i deras 
dokument. Ändringar har sannolikt med det ökande drönarflygandet att göra.Inga 
lagar eller förordningar har dock ändrats.

Vidare meddelades det att SMFF kommer närvara på ”Allmänflygsäkerhetsrådets” 
nästa möte.

Inom Flygsportförbundets utbildningskommitté har det hållits en möte där det 
diskuterats möjligheter att driva SISUaktiviteter med modellflygbygge som bas.

§ 11 Förbundsmötet 2015
Det konstaterades att Flygsportförbundet har sitt årsmöte lördagen 21:a mars och SMFF och 
flera andra grenförbund har årsmöte söndagen den 22:a mars.

Det konstaterades även att det ännu saknas prisuppgifter för möte, hotell och middag. Enligt 
uppgift pågår alltjämt förhandlingar med hotellet så uppgifterna är inte färdiga än.
Beslutades
att tillfråga Bengt-Olof Samuelsson om han vill kandidera som mötesordförande.
att tillfråga Lars Ekstedt om han vill kandidera som mötessekreterare.
att ordföranden och kassören sammanställer den slutgiltiga inbjudan under vecka 5.

§ 12 Nästa möte

a) Frågan om att dela skrivbord på styrelsemöten

Ordföranden redogjorde för undersökningen som givit vid handen att möjligheten att 
dela skrivbord finns hos Google.

Beslutades
att ge ordföranden i fortsatt uppdrag att undersöka möjligheten att använda Google för att 

dela skrivbord och datautrymme under möten.

§ 13 Nästa möte
Nästa möte beslutades till att vara 14:e februari 2015 i Stockholm under förutsättning 
att VO Bredd kan flytta sitt möte från 

§ 14 Mötets avslutande
Ordföranden tackade för uppmärksamheten.

Mötet avslutades.

… … …



22 januari 2015

Ingela Persson Robert Sundström
Ordförande Sekreterare

Justeras

Roland Brebäck
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